
 
 Zápis 

 
z 19. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 30. 10. 2012. 

 
Přítomno dle prezenční listiny:  21 
Omluveni: Ing. Milan Bittner 
Hosté: doc. Pospíšil, prof. Ruml, prof. Melzoch, prof. Kratochvíl, Ing. Chválná 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT Praha na rok 2013 
2. Institucionální rozvojový plán VŠCHT Praha pro rok 2013 
3. Různé 

a) Informace z Kolegia rektora 
b) Informace o VTP Kralupy (prorektor Pospíšil) 
c) Stav sítě na kolejích 

 
Ad 1 a 2. 

Rektor Melzoch předložil  Aktualizaci dlouhodobého záměru VŠCHT Praha na rok 2013 
(ADZ) a Institucionální rozvojový plán VŠCHT Praha na rok 2013, který je přílohou ADZ. 
ADZ byl schválen Vědeckou radou VŠCHT Praha per rollam (k 29.10.2012). Připomínky 
výborů AS a jednotlivých členů byly vypořádány částečně již před zasedáním, částečně 
v průběhu zasedání AS.  

Schváleno 19 – 0 – 0. 

Ad 3.  

a) - prezident Klaus navštíví 9. listopadu 2012 v 10:00 h VŠCHT a v  posluchárně AI 
přednese přednášku na téma „Evropská integrace bez iluzí“ 

    - MŠMT poskytlo výchozí dokument pro novelu zákona o VŠ, jehož klíčovými tématy jsou 
profilace a kvalita, autonomie a odpovědnost, financování a technické úpravy. 

b) doc. Pospíšil informoval o postupu příprav VTP Kralupy, celý materiál bude senátorům 
poskytnut v písemné formě.  

c) Ing. Smolná vznesla dotaz na možnost obnovy sítě na kolejích. Dle sdělení kvestory 
nebude v rozpočtu 2013 dostatek finančních prostředků na celkovou rekonstrukci. Problém 
bude diskutován na příštím zasedání AS, ke kterému budou přizváni Ing. Starý a doc. Böhm. 

 d) RNDr. Pokorný z Ústavu matematiky tlumočil hrubou nespokojenost pracovníků ústavů 
413 a 437 s načasováním a průběhem výměny oken v budově C. Hluk, prašnost a zima brání 
ve výuce, je umožněn volný přístup cizích osob do budovy i do pracoven. Chybí včasná 
informovanost zaměstnanců o průběhu rekonstrukce. Kvestorka informovala, že problémy 



jsou dány především způsobem financování (Isprofin), které neumožňuje včasné zahájení 
akcí, tak aby nebyla narušena výuka. Informovanost by se, dle vyjádření kvestorky, měla 
zlepšit. 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


